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Abstract (en)
The invention relates to a star-wheel delivery device which has the following features. Star-wheel discs (6a, 6b, 6c, 6d, 6e) are arranged next to one
another on a drive shaft (1). In the region between the abovementioned star-wheel discs, adjustable guides (9a, 9b) for folded products are mounted.
The guides (9a, 9b) for folded products are provided with curved recesses (27) and the abovementioned guides for folded products can be operated
by remote control when the format of the folded copies is changed. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Schaufelradausleger, welcher die folgenden Merkmale aufweist. Auf einer Antriebswelle (1) sind Schaufelradscheiben
(6a, 6b, 6c, 6d, 6e) nebeneinander angeordnet. Im Bereich zwischen den genannten Schaufelradscheiben sind verstellbare Falzproduktführungen
(9a,9b) angebracht. Die Falzproduktführungen (9a, 9b) sind mit bogenförmig geformten Ausnehmungen (27) versehen, und die genannten
Falzproduktführungen sind bei Formatänderungen der Falzexemplare ferngesteuert bedienbar. <IMAGE>
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